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Actielijst commissievergadering Sociaal Domein         Kalenderjaar 2017 

 

Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

29.05.17 08.05.17    

  --- --- --- 

10.07.17 19.06.17    

  Voorstel college betreffende kaders voor 

het innovatiebudget binnen het sociale 

domein 

De juiste manier van communiceren is een 
aandachtspunt. 
 
Het staat de gemeente vrij om na één jaar een 
tussenevaluatie te doen en de wethouder zegt toe 
dat dit gebeurt. De echte evaluatie zal voor 
september 2019 plaatsvinden. 
 

 

  Bespreekpunt: Armoede bij kinderen In het verleden is via de Sportraad gecommuniceerd 
welke mogelijkheden er zijn. Gelukkig maken de 
verenigingen goed gebruik van het Sportfonds. 
Voornemen is om dit op een soortgelijke manier te 
communiceren voor wat betreft het sociaal 
culturele vlak. De wethouder zegt toe de Kunst- en 
Cultuurraad op de hoogte te brengen van de 
mogelijkheden 
 
Mensen met vragen zouden zich in principe tot het 
KCC moeten kunnen wenden. Vervolgens zou het 
KCC de mensen eventueel kunnen doorverwijzen 
naar een consulent in Maastricht. De wethouder 
zegt toe dit aandachtspunt op te pakken. 
 
De mogelijkheden om een en ander onder te 
brengen in de Valkenburgpas zijn bekeken, maar dat 
is niet mogelijk. De VOC heeft aangegeven ook 
ideeën te hebben over passen. Wellicht zijn er 
mogelijkheden het daaraan te koppelen. De 
wethouder zegt toe na te vragen wat de 
mogelijkheden zijn. Echter, in eerste instantie ziet 
het college meer heil in de cheques. 
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De wethouder zegt toe alle verenigingen en de 
Kunst- en Cultuurraad schriftelijk op de hoogte 
brengen van het feit dat de gemeente bij de 
organisatie is aangesloten en wat de mogelijkheden 
zijn. 
 
De wethouder zegt toe in september terug te komen 
op dit onderwerp. 
 

 

 

 

 

 

 

Bespreekpunt cie SD 11 

september 2017 

  Bespreekpunt: Schrijven (63) van 

Ouderinitiatief Vrije School Heuvelland 

inzake ouderinitiatief Vrije School 

Heuvelland 

De voorzitter stelt dat er uitgebreid is 
gediscussieerd over de wettelijke mogelijkheden en 
de incomplete aanvraag van Pallas. Hij verzoekt de 
wethouder om Pallas namens het college schriftelijk 
te verzoeken vóór maandag 26 juni a.s. alsnog een 
juiste aanvraag in te dienen, zodat het presidium 
kan besluiten dit punt al dan niet te agenderen voor 
de raadsvergadering van 10 juli a.s. 

Op 6 juli jl. heeft Pallas per  

e-mail een definitieve reactie 

inzake aanvraag vrije school 

laten toekomen. 

 


